
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична 
община. 
Относно: Обществени консултации по Наредба за изменение и допълнение на 
Наредба за прием на деца в общинските детски градини и в подготвителните 
групи в общинските училища на територията на Столична община, приета от 
Столичен общински съвет с Решение № 82 по Протокол № 48 от 22.02.2018 г., 
изм. и доп. (отстраняване на техническа грешка) – Решение № 270 по Протокол 
№ 52 от 26.04.2018 г., изм. и доп. – Решение № 510 по Протокол № 58 от 
26.07.2018 г. 
 

Допълвам предходното си становище със следното. Много се радвам, че 
промяна относно получаването на точка за предимство за прилежащ 
район/близост до ДГ/ясла е възприета на този етап. Доколкото следя 
общественото мнение (дори касаейки мнения в социалните мрежи, което според 
мен, напоследък си е представителна извадка) подобна промяна среща само 
положителни отзиви, което е прецедент, т.е. това навежда извод, че е била 
необходима от доста време. Наложително е да бъде въведена още с 
промените преди класирането през месец май. 
Второто, на което обръщам внимание е получаването на предимство за прием в 
детско заведение при посещаемост от братя/сестри, на което също се акцентира. 
Адекватна промяна е необходима и относно посещаемост на по-голям 
брат/сестра в дадено училище, т.е. кандидастващо дете за детско заведение да 
получава точка за предимство в района на училището, което посещава голямото 
дете, защото проблема е напълно еднакъв. Това би било улеснение на 
родителите, особено при положение, че промяната относно прилежащия район 
не бъде въведена с настоящото изменение. 
 
Поздрави 
Надежда Негревска 
 


